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Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat 
Pénzügyi-Ügyrendi Bizottságának 

2010. augusztus 30-án tartott ülésének jegyzőkönyve 
 

Az ülésen hozott határozat száma Tárgya 

11/2010. (VIII. 30.) 2010. I. félévi gazdálkodásról szóló tájékoztató 
megtárgyalása 

12/2010. (VIII. 30.) Nyírmártonfalva Községért Közalapítvány 2009. évi Éves 
beszámolójának megtárgyalása 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült:  Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

Pénzügyi-Ügyrendi  bizottsága 2010. augusztus 30-án 
megtartott ülésén 

 
Jelen vannak:  Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök 

  Jenei Istvánné bizottsági tag 
   Dr. Budai Dezső bizottsági tag 
   Kövér Mihály Csaba polgármester 

  Balázs László jegyző 
  Reszler György független könyvvizsgáló 
  Bodnárné Éva pénzügyi csoportvezető 

    
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, megnyitja. Javaslatot tesz a napirendi pontokra. 
 
A bizottság a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 

 
Napirend: 
 

1. Tájékoztató a települési önkormányzat 2010. I. félévi gazdálkodásának eredményéről 
Előadó: Kövér Mihály Csaba polgármester 
 

2. Nyírmártonfalva Községért Közalapítvány 2009. évi Éves beszámolójának elfogadása 
Előadó: Bodnárné Papp Éva kuratóriumi elnök 

 
1. NAPIREND 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.) 
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Részletes, átfogó anyagot kaptunk, mellékelve a 
könyvvizsgáló véleményét is. Kérdés van-e? (Kérdés nem volt.) Kiegészítés van-e az előterjesztő 
részéről? 
 
Reszler György független könyvvizsgáló: A jelentés harmadik oldalán van egy elírás, az önkormányzat 
rövid lejáratú hitelállománya nem 6369 e Ft, hanem 3.184 e Ft. Így egyezik a számviteli 
dokumentumokkal. Tehát a kiadott jelentést cserélni kell majd a helyesbítettre. 
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Végigkísértük a gazdálkodás menetét ilyen kondíciók 
mellett. Nagyon jó félévzárás volt, a teljesítések időarányosak. A szállítói követelések viszont nagyon 
magasak. Kiknek tartozunk? Többségében közüzemeknek? 
 
Bodnárné Papp Éva pénzügyi csoportvezető: Több helyre. Főleg konyhai élelmiszer, víz, gázszámla, 
villanyszámla tartozásokról van szó. Többsége főleg élelmiszer. Ez a 2010. június 30-ai állapot, azóta 
ez csökkent. 
 
Kövér Mihály Csaba polgármester: Azóta megkaptuk a létszámcsökkentésre a pénzt, és már 
egyenlítettünk ki számlákat. 
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Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: A 2. sz. mellékletben vannak az egyéb folyó kiadások. 
Mik tartoznak ide? Itt 45,5%-os a teljesítés. 
 
Bodnárné Papp Éva pénzügyi csoportvezető: Pl. a visszafizetendő 298.000 Ft az iparűzési adóra. Itt 
szerepel a rehabilitációs járulék is. 
 
Kövér Mihály Csaba polgármester: Csak a dologi kiadásokon tudunk takarékoskodni, a többit sajnos ki 
kell fizetnünk. 
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: A nem rendszeres személyi juttatást majdnem 80%-
ban teljesítettük. 
 
Kövér Mihály Csaba polgármester: Ezek a jubileumi jutalmak voltak. 
 
Jenei Istvánné bizottsági tag: Nagyon örülök, hogy a tájékoztató megfelel a jogszabályi előírásoknak. 
Annak ellenére, hogy a készítője még most vette át a feladatot. Az önkormányzat megpróbált 
felelősen gazdálkodni. 
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Javasoljuk a tájékoztató elfogadását a képviselő-
testület előtt? 
 
A bizottság 3 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 

11/2010. (VIII. 30.) PÉNZÜGYI-ÜGYRENDI 
BIZOTTSÁGI HATÁROZAT 
 
a bizottság: 
 
Nyírmártonfalva Községi Önkormányzat 2010. I. félévi 
gazdálkodásáról szóló tájékoztatóját megtárgyalta. 
 
A tájékoztatót javasolja a képviselő-testület előtt elfogadásra. 
 
Megbízza a bizottság elnökét, hogy a bizottság döntését ismertesse a 
képviselő-testület előtt. 
 
Felelős: Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök 
Határidő: 2010. augusztus 30. 

 
 
2. NAPIREND 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz írásban mellékelve.) 
 
Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök: Kérdés van-e? (Kérdés nem volt.) Nyilván hasznos az 
alapítvány, viszont rengeteg plussz munkát ró az elnökre. Mennyire fér ez bele a munkába? 
 
Bodnárné Papp Éva kuratóriumi elnök: Az alapítványt 1999-ben alapítottuk. Úgy döntött a 
kuratórium, hogy most lemond, hiszen rengeteg plussz munkát igényel a feladat ellátása. Éves 
szinten sok pénz szoktunk kiosztani. Januártól nem bírom ellátni a munkám mellett ennek a 
feladatnak az elvégzését is. Eddig térítésmentesen végeztem el a feladatot. Ezt az évet még 
végigviszem. 
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Madarászné Mindig Erzsébet: Amennyiben nincs több hozzászólás, javasoljuk-e a beszámoló 
elfogadását? 
 
 
A bizottság 3 igen szavazattal a következő határozatot hozza: 
 
 

12/2010. (VIII. 30.) PÉNZÜGYI-ÜGYRENDI 
BIZOTTSÁGI HATÁROZAT 
 
a bizottság: 
 
Nyírmártonfalva Községért Közalapítvány 2009. évi Éves beszámolóját 
megtárgyalta. 
 
A beszámolót javasolja a képviselő-testület előtt elfogadásra. 
 
Megbízza a bizottság elnökét, hogy a bizottság döntését ismertesse a 
képviselő-testület előtt. 
 
Felelős: Madarászné Mindig Erzsébet bizottsági elnök 
Határidő: 2010. augusztus 30. 

 
 
 
Az ülésen más nem hangzott el, a bizottság elnöke megköszöni a megjelenést, az ülést berekeszti. 
 

 
 

k. m. f. 
 
 
 
 
Kövér Mihály Csaba polgármester    Balázs László jegyző 
 
 

 
 

Madarászné Mindig Erzsébet 
bizottsági elnök 


